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We zijn de sessie gestart door studenten vanuit MBO en HBO hun verhaal mbt het zoeken en vinden 
van een stageplaats te laten doen. De MBO student heeft in tegenstelling tot wat gebruikelijk is 
(MBO’ers worden in tegenstelling tot HBO’ers over het algemeen gematcht aan labs) veel zelf 
gezocht naar een plaats en ook kunnen vinden bij de VU. De HBO studente heeft in regio Amsterdam 
en daarbuiten heel veel gezocht, met name binnen de Pathologie en helaas geen plek kunnen 
vinden. Nu doet zij een research stage waar wel veel gebruik wordt gemaakt van histologische 
technieken, maar het is nog maar de vraag of zij alsnog in de diagnostiek terecht komt. Redenen voor 
het niet kunnen vinden van een pathologie stage waren: geen plek, geen tijd, geen 
onderzoeksopdracht.  
 
Vanuit de pathologie wordt aangegeven dat er minder HBO studenten nodig zijn dan MBO en dat het 
soms ook lastig is onderzoeksopdrachten voor HBO te vinden. Aantal aanwezigen geeft aan dat er 
vaak meer mogelijk is als wat meer flexibel wordt gedacht in mogelijkheden. Denk vanuit innovatie 
en out of the box: wat is er op korte en langere termijn op het lab nodig? In regio Groningen wordt 
gewerkt aan een grote database met stage mogelijkheden. Voor MBO is er ook een website 
Stagemarkt.nl, maar niet specifiek voor HBO, al kunnen HBO studenten in principe deze website wel 
gebruiken. Wellicht kan de SBB daar een rol in spelen en het HBO hier meer bij betrekken? 
 
Scholen moeten wel ook meer flexibel om durven gaan met de diagnostiek stages. Vanuit het HBO 
wordt aangegeven dat oa over de grootte en vorm/inhoud van de onderzoeksopdracht de laatste tijd 
meer flexibel gedacht wordt. Concrete voorbeelden zijn een stageplaats rondom kwaliteits 
rondzendingen of het combineren van meerdere kleine opdrachten in een stage.  
 
Labs ervaren moeilijkheden in het feit dat er veel verschillende manieren van solliciteren en ook 
eisen aan stages en onderzoeksopdrachten zijn vanuit de scholen. Communicatie en afstemming is 
daarvoor belangrijk. Liefst zien de labs dezelfde eisen voor alle MBO en HBO scholen, maar vooral op 
het HBO lijkt dat er voorlopig niet in te zitten.  
 
Aantal stageplaatsen is over het algemeen beperkt en veelal zijn er regionale afspraken met de MBO 
en HBO scholen. Losse verzoeken zijn lastig in te vullen. Sommige labs nemen geen HBO stagiairs aan 
omdat ze vermoeden dat ze geen geschikte onderzoeksopdracht hebben. Stem dit goed af met de 
opleiding, want zeker de eerste stage op HBO niveau mag grotendeels routine zijn aangevuld met 
bijvoorbeeld 1 dag per week onderzoek. Bij afstuderen moet de onderzoekscomponent wel groter 
zijn. Regionale afstemming is ook hier erg belangrijk. Ook speelt wellicht mee dat de kans dat een 
HBO’er in het medisch beroepenveld blijft kleiner is. Veel gaan er doorstuderen en meer research 
doen. Belangrijk is ook studenten beroepsperspectief te geven. Waarom is het voor HBO'ers relevant 
om op een klinisch lab te gaan werken? Tenslotte de tip op elke stage mooi en interessant te maken 
en daar vol voor te gaan. Dan verandert het beeld van de stagiair wellicht! 
   
 


